
 

 
 

Møteprotokoll 
 

Utvalg: Formannskapet 

Møtested: Levanger rådhus - Kommunestyresalen 

Dato: 26.10.2022 

Tidspunkt: 15:30 -  15:55 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Anita Ravlo Sand ordfører SP/H/FRP/KRF  

Nina Bakken Bye varaordfører SP/H/FRP/KRF  

Asbjørn Brustad medlem SP/H/FRP/KRF  

Magne Nydal medlem SP/H/FRP/KRF  

Kim Karim Nilssen varamedlem SP/H/FRP/KRF Torbjørn Stormoen 

Robert Svarva medlem AP  

Nina Berget medlem AP  

Astrid Vordal medlem AP  

Gunnar Morten Løvås medlem SV/MDG/R/V  

 

Fra administrasjonen møtte:  

Navn Stilling 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Trude Marian Nøst Kommunalsjef 

Kristin Bratseth Kommunalsjef 

Marit Elisabeth Aksnes Kommunalsjef 

Arnstein Kjeldsen Økonomisjef 

Kjersti Nordberg Idrettskonsulent 

Anette Tiller Skjervø Beredskapsansvarlig  

 

Nina Berget (AP) fikk permisjon og forlot møtet før behandling av ordinære saker. 

Orienteringer: 

• Oppfølging av vedtak angående å kreve tariffavtale som kriterium i kommunale anbud 
v/kommuneadvokat Ingrid Juberg Moe 

• Presentasjon av budsjett 2023 - handlings- og økonomiplan 2023 - 2026 (felles med 

administrasjonsutvalget) Presentasjon  |  VIDEO  |  Budsjettforslag 

Underskrifter: 

 

_________________________________              __________________________________ 

https://www.levanger.kommune.no/_f/p1/i18f79d15-2324-4828-b186-c7963f4c5072/presentasjon_budsjett-okonomiplan-2023.pdf
https://levanger.nett.itum.tv/?videoid=c757aa61-10d2-46f4-82e8-52befec7eda3&bookmarkid=dbc3003e-98c3-4b46-93e2-f0cd7ffdaab9
https://pub.framsikt.net/2023/levanger/bm-2023-%C3%B8konomiplan_2023-2026/#/
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Saksliste  

 

Saksnr. Tittel Lukket 

PS 105/22 Valg til godkjenning/signering protokoll  

PS 106/22 Referatsaker  

RS 32/22 Kollektivtilbudet i Trøndelag - brev fra ATB  

RS 33/22 Fv. 6874 - Rundkjøring - Mo gård - Tilbakemelding fra fylkeskommunen 
om medfinansiering 

 

PS 107/22 Behandling av høringssaker - oversikt pr. 17.10.22  

PS 108/22 Møteplan 2023 - Levanger kommune  

PS 109/22 Status Fremtidig tennisanlegg på Levanger fritidspark  

PS 110/22 Tilbudsutvikling i Trøndelag 2023 - 2024 - Høringsuttalelse fra Levanger 
kommune 

 

PS 111/22 Lokal forskrift om feiing og tilsyn av fyringsanlegg og om regulering av 
feiegebyr - Levanger kommune 

 

PS 112/22 Temaplan kommunal kriseberedskap - Levanger kommune  
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PS 105/22 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Formannskapets behandling av sak 105/2022 i møte den 26.10.2022: 

Behandling  

Forslag fremmet i møtet: 

Valg til godkjenning/signering protokoll: Astrid Vordal og Nina Bakken Bye 

 

Avstemning: 

Forslag fremmet i møtet enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Valg til godkjenning/signering protokoll: Astrid Vordal og Nina Bakken Bye 

PS 106/22 Referatsaker 

Formannskapets behandling av sak 106/2022 i møte den 26.10.2022: 

Behandling  

Forslag fremmet i møtet: 

Referatsakene tas til orientering. 

Avstemning: 

Forslag fremmet i møtet enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

Referatsakene tas til orientering. 

PS 107/22 Behandling av høringssaker - oversikt pr. 17.10.22 

Formannskapets behandling av sak 107/2022 i møte den 26.10.2022: 

Behandling  

Forslag i møtet: 

Ingen. 

Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  

VEDTAK: 

Levanger kommune gir ikke høringsuttalelser. 
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PS 108/22 Møteplan 2023 - Levanger kommune 

Formannskapets behandling av sak 108/2022 i møte den 26.10.2022: 

Behandling  

Forslag i møtet: 

Ingen. 

Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  

VEDTAK: 

Møteplan for 2023 vedtas. 

 

PS 109/22 Status Fremtidig tennisanlegg på Levanger fritidspark 

Formannskapets behandling av sak 109/2022 i møte den 26.10.2022: 

Behandling  

Forslag i møtet: 

Ingen. 

Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag til innstilling enstemmig vedtatt.  

INNSTILLING 

1. På grunn av den økonomiske situasjonen er det ikke grunnlag for å inngå interkommunal 

samarbeidsavtale med Verdal kommune om tennishall på Levanger fritidspark i gjeldende 

økonomiplanperiode. 

2. Levanger kommune ønsker fortsatt å utvikle Levanger fritidspark i tråd med 

vedtattDisposisjonsplan for Levanger fritidspark og vedtatt Temaplan idrett, leik og fysisk 

aktivitet, og det planlegges helårs tennisanlegg som erstatter dagens utendørs tennisbaner frem i 

tid. 

3. Kommunedirektøren arbeider videre med disse planene og går i ny dialog med aktuelle 

samarbeidende kommuner om tennishall som interkommunalt idrettsanlegg, når det er 

økonomisk handlingsrom til dette.  

4. Dagens utendørs tennisbaner vedlikeholdes så godt som mulig av Levanger arena KF, slik at 

tennisaktiviteten kan opprettholdes så godt som mulig sommersesongen inntil anlegget 

oppgraderes.  

 

  

https://www.levanger.kommune.no/_f/p1/i282c72d9-15cc-489e-8ab1-e4b525198db0/disposisjonsplan-levanger-fritidspark-230322.pdf
https://pub.framsikt.net/plan/levanger/plan-90fd9659-5d44-4b84-af82-243b14ad90c4-17250/
https://pub.framsikt.net/plan/levanger/plan-90fd9659-5d44-4b84-af82-243b14ad90c4-17250/
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PS 110/22 Tilbudsutvikling i Trøndelag 2023 - 2024 - Høringsuttalelse fra Levanger 

kommune 

Formannskapets behandling av sak 110/2022 i møte den 26.10.2022: 

Behandling  

Forslag i møtet: 

Ingen. 

Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  

VEDTAK: 

Levanger kommune gir følgende uttalelse til sak om tilbudsutvikling i Trøndelag 2023-2024: 

Tilbudstilpasning for skolene 

Levanger kommune er tilfreds med at tilbudet ved Levanger vgs. og nærliggende videregående skoler 

videreføres for neste skoleår. Dette er viktig for at skolene skal oppleves som attraktiv for framtidige 

elever. 

Levanger videregående skole har jobbet godt med rekruttering til Kjemiprosess og laboratoriefag. 

Levanger kommune legger til grunn at tilbudet videreføres. 

Levanger kommune ser behov for fortsatt sterk satsing på rekruttering til helsefagarbeiderfaget. Her 

må kommunene og de videregående skolene samarbeide om å informere ungdommer om 

jobbmuligheter nå og i framtida. I dag er kapasiteten ved den videregående skolen tilstrekkelig til å gi 

de som søker seg til faget et utdanningstilbud.  

Selv om denne saken omhandler tilbudsutvikling, benytter kommunen anledningen til å spille inn et 

faglig ønske om at utdanningen styrker observasjonskompetansen (spesielt innen somatikk) hos 

helsefagarbeiderne. Om dette skal inngå i eksisterende helsefagarbeiderutdanning eller 

fagskoleutdanning har vi ikke veldig streke meninger om. Fag- og kompetanseplaner bør styrkes i 

forhold til tvang, makt og utfordrende adferd, samt ernæring i fagskoletilbudene. 

Levanger kommune vil også trekke fram satsingen Levanger videregående skole sammen med andre 

lokale aktører gjør innen esport. Levanger videregående skole har utdannet en lærer innen dette 

faget. Skolen har en toppidrettslinje der esport kan inngå som programfag. Et lokalt idrettslag har 

opprettet egen esportgruppe, og kommunen utarbeider en egen strategi på dette området. I tillegg 

har man spillutdanningen ved Nord universitet, næringsklyngen Filmfabrikken som jobber med nye 

bedriftsetableringer også innen dette voksende feltet. Som en del av dette klyngesamarbeidet var 

det nylig et arrangement innen esport med konkurranser, foredrag og innspilling av en podkast.   

Videregående opplæring for voksne 

Verdal videregående skole er koordineringsskole for Levanger og det er et godt samarbeid med 

NAV/kommunen. Det blir opprettet klasser ut fra søknadsmassen for de med voksenrett. Hvis en 

skole har lite søkere, så vil søker få tilbud på nærmeste skole som har tilbud på den fagretningen. For 

deltakere fra NAV Levanger er det bra dekning på fellesfag og programfag på lokalskolene. 

Overgangstilbud for nyankomne minoritetsspråklige ungdommer (16-24 år)1.Behov for 

kombinasjonsklasser ut ifra dagens tilbud.  



Levanger kommune – Formannskapet 26.10.22 - Protokoll 

 

6 av 7 
 

Levanger kommune ønsker at Levanger videregående skole også gir tilbud om kombinasjonsklasse. 

Med tanke på antall bosettinger, spesielt i 2022, er det nok personer til at et slikt tilbud kan 

forsvares. 

  

Behov for felles tilnærming av avtaler og økonomisk forvaltning av kombinasjonsklasser. 

Levanger kommune ønsker å formalisere en avtale mellom fylkeskommune og kommune. 

Det vil i ulik grad være behov for individuelle tilpasninger, og da vil en formalisert avtale være 

formålstjenlig. 

  

Behov for flere/løpende inntak gjennom året. Levanger kommune ønsker at fylkeskommunen har 

løpende inntak hele året, eller i det minste tre til fire inntak per år. Dette fordi Norge tar imot 

flyktninger hver dag hele året, og det vil være meget uheldig å måtte vente i nesten opptil et 

år før man kan starte et skoleløp. 

  

Hvordan fylkeskommunen i enda større grad kan tilrettelegge for den ekstraordinære 

tilstrømningen av flyktninger fra Ukraina.Levanger kommune mener at fylkeskommunen i 

enda større grad kan tilrettelegge for den ekstraordinære tilstrømningen av flyktninger fra 

Ukraina ved å legge til rette for løpende inntak til skole. 

  

Satsing på utvalgte utdanningsprogramLevanger kommune er nettopp invitert, via regionrådet, til å 

vurdere om vi kan bidra til flere læreplasser i offentlig regi innen Trøndelagsmodellen. (Et samarbeid 

mellom NAV og fylkeskommunen om et skreddersydd tilbud for å øke andelen voksne får mulighet til 

å ta et fagbrev.) Kommunen jobber nå med å sette seg inn i modellen og vil komme tilbake med en 

konkret vurdering av muligheter for samarbeid på et senere tidspunkt. 

Høyere yrkesfaglig utdanningLevanger kommune er tilfreds med at tilbudene videreføres. 

Ulike utredningsprosesserNy skolebruksplan skal utarbeides i 2023. Levanger kommune ber om å bli 

involvert i arbeidet fra starten av. 

  

 

PS 111/22 Lokal forskrift om feiing og tilsyn av fyringsanlegg og om regulering av 

feiegebyr - Levanger kommune 

Formannskapets behandling av sak 111/2022 i møte den 26.10.2022: 

Behandling  

Forslag i møtet: 

Ingen. 

Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt.  

VEDTAK: 

Lokal forskrift om feiing og tilsyn av fyringsanlegg og om regulering av feiegebyr - Levanger 

kommune, legges ut på høring. Høringsfrist settes til 24. november. 
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PS 112/22 Temaplan kommunal kriseberedskap - Levanger kommune 

Formannskapets behandling av sak 112/2022 i møte den 26.10.2022: 

Behandling  

Forslag i møtet: 

Ingen. 

Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag til innstilling enstemmig vedtatt.  

INNSTILLING: 

Temaplan «Kommunal kriseberedskap – Levanger kommune», vedtas. 

 

 


